
Rada Gminy w Waśniowie 

 

Protokół nr II/2024 

z sesji Rady Gminy w Waśniowie  

odbytej w dniu 21 maja 2024r 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie.  

Obrady rozpoczęto 21 maja 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:37 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy w Waśniowie Pan Mirosław Chamera. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Patryk Adamski 

2. Mirosław Chamera 

3. Krzysztof Chojnacki 

4. Paulina Cichoń 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Bożena Porępska 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył drugie posiedzenie Rady 

Gminy, drugie tegoroczne. Przewodniczący poprosił o sprawdzenie quorum. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący stwierdził, iż obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne, ponieważ na 15 

Radnych udział w obradach bierze 15 Radnych. 

 



3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż zgodnie ze Statutem każdy z Radnych miał doręczony 

w odpowiednim czasie porządek obrad. W dniu w dzisiejszym wpłynął projekt uchwały  

w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków. Jest to projekt uchwały terminowy, ponieważ obowiązuje od 10 czerwca. Uzależnieni 

byliśmy od opinii dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie. Taką 

opinię uzyskaliśmy w dniu dzisiejszym i dlatego chcieliśmy wprowadzić uchwałę w porządek 

obrad. Przewodniczący nie ukrywał, że ten projekt uchwały jest korzystny dla mieszkańców, 

użytkowników kanalizacji z terenu gminy Waśniów, ponieważ w projekcie uchwały proponują 

dopłaty z Urzędu Gminy do osób, które korzystają z kanalizacji. Przewodniczący złożył 

wniosek aby ten projekt uchwały wprowadzić w proponowany porządek obrad w punkcie 20. 

W punkcie 21. przesunąć sprawy różne, a w punkcie 22 zakończenie obrad. Zapytał czy ktoś z 

Pań i Panów radnych chciał zabrać głos lub ma inne propozycje? Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad punktu: "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty 

do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków".  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Przewodniczący poddał zmieniony porządek obrad pod głosowanie. 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie kworum. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

LVII/410/2023 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2024 - 2028.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2024 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Waśniów 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/276/2022 Rady 

Gminy w Waśniowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Waśniów na lata 2022-2025. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Waśniów 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z placów zabaw na 

terenie Gminy Waśniów  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Waśniów 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej oraz określenie zakresu jej działania 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz określenie zakresu jej działania 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji budżetu 

i inwestycji oraz określenie zakresu jej działania 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji oświaty 

zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu oraz określenie zakresu jej działania 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

samorządowej oraz określenie zakresu jej działania 

19. Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Waśniów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za 2023 rok. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, iż protokół był zwyczajowo wyłożony na godzinę przed 

rozpoczęciem Sesji, dodatkowo można było się z nim zapoznać w Sekretariacie obsługi Rady. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos w sprawie przyjęcia protokołu  

z poprzedniej sesji. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  



Przewodniczący powitał na obradach Wójta Krzysztofa Gajewskiego, Skarbnik 

Bogumiłę Bugaj, Sekretarz Joannę Zajączkowską, Kierownika Działu Technicznego Sylwestra 

Grąkowskiego oraz  koleżanki i kolegów Radnych.  

 

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.  

Przewodniczący Mirosław Chamera poprosił o zabranie głosu Pana Wójta. 

Wójt Krzysztof Gajewski wyjaśnił, iż jak zawsze na początku każdej sesji stara się 

przedstawić to, co jest możliwe do uchwycenia na folderach, aby przedłożyć czy przekazać 

informacje. Wójt poinformował o: 

- Uroczystości 3 maja z okazji Dnia Strażaka: złożenie wiązanek, msza w kościele  

z uczestnictwem pocztów sztandarowych, delegacji, dyrektorów szkół, odznaczenie medalami. 

za zasługi dla ochrony przeciwpożarowej, strażaków Medalem Chomicza, Złotym Znakiem 

Związku Złoty Strażak, pasowanie 9 strażaków na strażaka-ochotnika.  

Dzisiaj prezesi 3 jednostek, 4 w zasadzie jadą dzisiaj podpisywać umowę do Komendanta 

Powiatowego na środków Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. Jeden na zakup 

samochodu, a 4 jednostki na zakup sprzętu specjalistycznego. Wspomagamy strażaków  

w sprzęcie podstawowym: pompa do wody, ubrania koszarowe, jak i ubranie UPS dla jednostki, 

z Grzegorzowic.  

- Święto Zesłania Ducha Świętego, uroczystość na Górze Witosławskiej. Odznaczenie 

strażaków, przewodniczący Komisji Budżetu Finansów poprzedniej kadencji w imieniu 

wszystkich radnych otrzymał Medal Stulecia Ochotniczych Straży Pożarnej za działalność na 

rzecz i wsparcie jednostek ochotniczych straży pożarnych.  

- 50-lecie księdza Jana Bukowski, pogratulowaliśmy i podziękowaliśmy mu za również jego 

działalność na rzecz naszej gminy.  

- jubileusz 100-lecia mieszkanki naszej gminy Marianna Zięba.  

- wizyta Klubu Seniora ze Starachowic w Janowicach.  

- 16.06 w Mominie i w Janowicach odbędzie się uroczystość ku pamięci Ponurego, 

upamiętnionych zostanie również 7 policjantów, którzy byli cichociemnymi, i zostali zrzuceni  

wraz z Janem Piwnikiem.  

- Spotkanie u wójtów, burmistrzów i prezydentów u Wojewody. Wójt wystąpił jako jeden z 

mówców razem z Marszałek Województwa, Prezydent Kielc i Starosty z Sandomierza. Mówił 

o transformacji ustrojowej od '90 r. Przeszkodach, decentralizacji, jakie środki, jakie mają 

największe problemy na dzień dzisiejszy, czyli niedofinansowanie oświaty, brak środków 

wewnętrznych, rezerw budżetowych na zadania, które nas czekają, zadłużenie 

ponadnormatywne gmin. Wójt powiedział o sukcesach gminy,  inwestycjach, i o problemach, 

które dotyczą wszystkich gmin. Wójt zabrał głos też jako przedstawiciel Konwentu wójtów, 

burmistrzów, prezydentów.  

- Sesja Rady Powiatu. Byli z panem Przewodniczącym wspólnie mogli podziękować 

ustępującemu Zarządowi i złożyć życzenia, gratulacje nowej Staroście, licząc oczywiście na 

owocną współpracę.  

-  Granty na stowarzyszenie Smart Village: podpisanie umów dla stowarzyszenia Waśniów, 

Witosławice. Momina z panem Przewodniczącego Zgromadzenia w Łagowie  

- zaproszenie na 23.05. na spotkanie w Urzędzie Gminy dotyczącego Europejskiego Fundusz 

Rolnego na rzecz rozwoju obszarów wiejskich. Europa inwestująca w środowiska wiejskie. 

Powstanie dokument koncepcji, gdzie można wnioskować o środki zewnętrzne na rozwój 

poszczególnych miejscowości na terenie gminy.  

- Rewitalizacja zbiornika wodnego naszego tutaj w Waśniowie. Nadmiar gruntu, którego jest 

oczywiście o wiele jest dysponowany przez firmę, nie przez urząd, ponieważ jest gros ludzi, 

którzy wykorzystują ten potencjał gruntu do swoich ogródków czy na swoje pola. Oczywiście 



płacą tylko za załadunek. Każdy musi przyjechać swoim transportem. Nie płacimy za ziemię, 

płacimy tylko za załadunek. Cały czas te prace na tym zbiorniku.  

- Droga w Czażowie, długość 1130 m. Odebrany odcinek drogi. Wartość inwestycji j 1 100 000 

z haczykiem. Dofinansowanie prawie 800 tys. Droga wykonana, zrobiona to jest od strony 

Czażowa w kierunku kierunku Boleszyna. Wykonane są wszystkie nowe zjazdy, nowe 

przepusty ponadgabarytoww z obarierowaniem I oczywiście przystanek zabudowa tutaj wjazdy 

jak i również azyl przystankowy łącznie z oznakowaniem tego terenu.  

- Droga w Nagorzycach, postęp prac. Prace trwają. Została położona w całości, trwa już 

ukończenie, że tak powiem poboczy, oznakowanie. I tak jak powiedziałem, cały ten ciąg jest 

połączony z drogą gminną, która przebiega od Witosławic w kierunku Wronowa. 300 m. jest 

tłucznia ponad 500 m., prawie 400 m. jest do tych posesji, które się znajdują.  

 Droga w Nowym Skoszynie od kościoła z tej strony. Prace trwają. Natomiast z drugiej strony 

od Jeleniowa prace tutaj dużo ziemi, dużo było, że tak powiem, prac związanych. będzie 

podjazd z drugiej strony, ponieważ tam idzie wielkogabarytowy przepust, ponieważ nadmiar 

wód, które są niesione, wiosną lub jesienią powodował zalewanie tej drogi, wyrywanie posesji, 

gruntu z posesji itd. Teraz będzie to całkowicie zabudowane przejęcie tych wód i będzie 

skierowane do cieku wodnego.  

- Droga w Śnieżkowicach. Kolejny postęp prac. Praktycznie warstwa już została ułożona. 

Trwają prace wykończeniowe, podjazdy, zjazdy, ale ten odcinek, on praktycznie można 

powiedzieć, że jest całkowicie ponad 400 m. zakończony z warstwą ścieralną.  

- Droga Zagaje Grzegorzowskie. Postęp prac. Również całe te ciągi, rowy, odwodnienia, jest 

naprawdę jak w niewielu miejscowościach, tu akurat zgoda wszystkich, przychylność ludzi 

niesamowicie, bo przecież w końcu to robimy dla mieszkańców. Słowa uznania, podziękowania 

kierują do Pani sołtys, do Pana radnego Krzysia Surowca za te prace, które tam podjął również 

z mieszkańcami. 

- Droga w Dobruchnie,  montowane są barierki. Chyba jeszcze tylko bariery zostały do 

zamontowania. I tutaj też chciałem podziękować, tak jak i poprzednio w tych drogach tutaj 

Darkowi, bo tam jest tyle problemów różnego typu, takich ludzkich, taki podjazd trochę 

wydłużony, mniejszy, nie w tym miejscu. Podziękował  Darkowi, Mariuszowi Sali też, bo tutaj 

mieliśmy również pewne rzeczy do uzgodnienia, Pani sołtys również. I ten odcinek drogi 

widzimy układ kamienny jest tutaj zabudowany i wkomponowany jest, on zupełnie inaczej 

stabilizuje się, trzyma niż ażurami. I z jednej strony, z drugiej. I tu właśnie na tym miejscu będą 

wykonane, bariery, bo widzę, że spadek terenowy jest tutaj ok. 8-10 m. i piękny odcinek drogi, 

który zostaje zrobiony. 

- Budowa hali sportowej w Boleszynie. Postęp prac jest taki, że mamy pokrycie dachowe. 

Trwają przygotowania nad więźbą i przygotowaniem łącznika do odachowania. Tak to wygląda 

z lotu ptaka. Obiekt cały kompleks jest ładnie Mieliśmy już tam kilka narad budowlanych 

dotyczących właśnie pewnych uwag, które inspektor nadzoru czy inspektorzy tam zgłaszają. 

Byliśmy tutaj już chyba 8 czy 9 razy, ale bardzo rzetelnie podchodzi tutaj firma do 

wykonawstwa. A to jest właśnie ta świetlica, która będzie, jak mówiłem, prześwietlona z jednej 

i z drugiej strony.  

- Poprawą stanu technicznego budynku świetlicy wiejskiej w Mominie wraz z wyposażeniem 

tej świetlicy. Wartość inwestycji 246 000,00zł Dofinansowanie 160 100,00zł Umowa 

podpisana przez Stowarzyszenie, wtedy większe środki, mniej odprowadzamy VAT-u, jeżeli 

jest to inwestycja prowadzona przez stowarzyszenia.  

- doposażenie świetlicy w nowy sprzęt, czyli stoły, krzesła i wyposażenie w miejscowości 

Witosławice.  

- Modernizacja oczyszczalni ścieków. Wartość inwestycji 3 800 000zł prawie. 3,5 mln mamy 

pozyskanych środków z zewnątrz. Te prace trwają. To są urządzenia, gdzie będziemy mogli 

dokonywać zrzutu ścieków. Również przywóz na oczyszczalnię naszą również tutaj, to są 



urządzenia do przejęcia właśnie całego tego procesu technologicznego. Driver, zarządzanie, 

wykonane są remonty i odnowienie tej infrastruktury dla konserwatora, to wszystkie ciągi 

kanalizacyjne i te, które są uzbrojeniem między obiektowymi, I to wszystko jest w trakcie już 

praktycznie, można powiedzieć, położone, zrealizowane, zrobione, czyli będzie taka zlewnia, 

gdzie samochód będzie mógł zrzucać. I to kolejne urządzenie, które zupełnie rozwiązuje wiele 

spraw. Wyłączyliśmy urządzenia, które były bardzo energochłonne. mamy prawie 40 kW 

fotowoltaikę, gdzie zmniejsza nam pożeranie energii przez te urządzenia.  

- Trwa procedura przetargowa na oświetlenie drogowe, czyli te środki, które otrzymali prawie 

2 mln 600. Gmina otrzymała w województwie najwięcej na wymianę oświetlenia obecnego na 

ledowe oświetlenie. Chcą, aby do elementu, jesiennego gdzieś te wszystkie prace wymienić, 

aby wymienić światło które mamy sodowe na energooszczędne. 

- Prowadzimy rozmowy z konserwatorem zabytków. Dobrze, że wczoraj był na Górze 

Witosławskiej, był ksiądz Andrzej Dąbek, który odpowiada za konserwację z ramienia Diecezji 

Sandomierskiej za wszystkie sprawy związane z zabytkami i wpisem tych zabytków do rejestru. 

Uzgodniliśmy pewne rzeczy i z konserwatorem dziś rano rozmawiałem, ponieważ stawiają nam 

bardzo duże tutaj parametry obiektom kościelnym. Witosławice są w trakcie przetargu. Pan 

Nadleśniczy Karst mówił na spotkaniu, że trwa procedura i pewnie w tym roku te prace zostaną 

tam zakończone. Kolejne 2, 3 kościoły Grzegorzowice, Momina i Waśniów są w obróbce 

projektowo. Chcą, żeby złagodzić warunki, ponieważ żądają kolejnych dokumentów, które są 

niestety bardzo cenowo chłonne, żeby wziąć kogoś i zrobić dokumentację. Przetarg na 

dokumentację architektoniczną i inną dla przez osoby odpowiedzialne to są koszty rzędu od 

każdego obiektu po kilka tysięcy. A te pieniądze tylko są na to te po 250 tys. każdy obiekt dostał 

na realizację inwestycji, a nie na „papierologię”. Podobny problem jest również z tabliczkami 

pomnikami, które są w trakcie przygotowania dokumentacyjnego, że żądają rzeczy takich, żeby 

pod pomnikiem, grubość fundamentów, gdy pod pomnikiem stwierdzimy, że są jakieś szczątki, 

a są takie w wielu pomnikach, bo to było upamiętnienie akurat nieszczęść, które było w tamtych 

czasach, no to nie ma pieniędzy na dokumentację, na ekshumację tych szczątek ludzkich i tak 

dalej. Gmina ma pieniądze tylko na inwestycje, a nie ma pieniędzy na dokumentację.  

- Wójt przypomniał, iż 23 maja odbędzie się spotkanie o 16:00 w w sprawie właśnie koncepcji 

i pozyskiwania środków Smart Village,  

- Do 29.05 zbieramy wnioski o udzielenie pomocy na usuwanie folii rolniczej i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej. Przede wszystkim to jest folia zabrudzona, taka czarna, 

czarno-biała folia po sianokiszonce, folia tunelowa, opakowania po nawozach typu worki big 

bag itd. W zeszłym roku było prawie 40t a 2 lata temu prawie 56ton. 

- Czekają na dodatkowy program przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska o tzw. opony 

ponadgabarytowe, duże, itd. Gmina poradziła sobie z niektórymi materiałami i liczy, że 

zutylizują ten nadmiar opon, których jest prawie 11 tys. szt. na terenie gminy,  

- Gmina złożyła do Wojewody zawiadomienie o wystąpieniu przymrozków. Złożono ponad 

140 wniosków na areał ponad 600 ha. Dotyczy to przede wszystkim: porzeczka czerwona, 

czarna, malina, truskawka, sady w różnej postaci czereśnia, wiśnia, brzoskwinia, jabłonie, ale 

również i rzepak w niektórych obszarach. Rozmawiali z Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego  i, 

Wójt powoła Komisję i zaczną od czwartku szacować ponieważ czekali na pracownika Ośrodka 

Doradztwa, żeby brał udział w Komisji. W pierwszej kolejności będą rozpatrywać wnioski, 

które dotyczą owoców miękkich.  

- Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, wydaliśmy, tutaj złożonych zostało prawie 1tys. 

wniosków o tzw. wypłatę dodatku osłonowego. Wnioski był zbierane do 30 kwietnia. Wydane 

zostało już dzisiaj 800, ponad 800 już informację o przyznaniu dodatku i wpłaciliśmy już 

prawie 300 tys. tego dodatku osłonowych. Pozostałe 140 wniosków, one są w chwili 

rozpatrzenia i teraz one są oczywiście regulowane w sposób napływu tych wniosków i one do 

30 czerwca zostaną wszystkie wypłacone i uregulowane 



-. sprawy związana z budową dróg. Kolejne drogi, które widzieli na prezentacji, część jest 

zakończona, część w trakcie. Przygotują kolejne wnioski, ponieważ muszą być przygotowani. 

Złożone są wnioski do Funduszu Dróg Dojazdowych do Pól i przygotowują kolejne wnioski, 

Do Powiatu, zostały zgłoszone drogi, które są w najgorszym stanie i jest dość sporo. Patrzą na 

drogi gminne, które są w najgorszym stanie, te, które są bardzo zniszczone albo są gdzieś tam 

poszatkowane te drogi. Chcą przygotować, żeby potem być nie zaskoczony, że pojawia się 

program i możliwość. Te dokumenty i projekty będziemy realizować już teraz 

- Związek Gmin Gór Świętokrzyskich ogłosił przetarg. Nie wiedzą, jak on się zakończy. Wójt 

jest po rozmowach z Zarządem Związku. Na dzisiaj przetarg, który był ogłoszony na 

Milejowice, jest na prawie 800 tys. środków ogłoszony. Zobaczą jaki będzie tryb postępowania 

w dalszym ciągu, bo prawdopodobnie 1 lub 2 gminy z wniosku gruntów popegeerowskich 

wypadną i jest wtedy szansa, że Gmina może tą kwotę e przejąć. Na 4 gminy mieli każda gmina 

po 1 mln zł.  

- rozmowy z operatorami telekomunikacyjnym na terenie gminy. Próbują prowadzić rozmowy 

właśnie  szerokopasmowy Internet, o brakujące miejsca, o dalszy proces rozwojowy  

miejscowości, ale również mówią o tzw. doprowadzeniu do tzw. instytucji, nie tylko urzędu, 

ale i instytucji. [Operatorzy] Czekają na środki z KPO, ponieważ nie mają własnych środków 

na realizację dalszych inwestycji. Operatorzy twierdzą, że do końca tego roku wszystkie 

miejscowości, te które już są zaprojektowane i te, które są w trakcie, będą miały pełną 

dokumentację projektową i przygotowaną dokumentację do realizacji inwestycji.  

- rano rozmawiał z Prezydentem Ostrowca na temat wsparcia w ramach Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. Jako gmina Waśniów w  pierwszej edycji jest przeznaczona kwotę 527 tys. 

euro dla Gminy. To daje około 2 mln 500 środków na gminę. Kwota jest proporcjonalnie 

liczona jak wszystkim pozostałym gminom, czyli liczba mieszkańców razy kwota, która 

przysługuje i daje nam to taką kwotę przeliczeniową. Im więcej mieszkańców w gminie, tym 

ta kwota jest większa.  

-. Był u Naczelnika Mroczka, na rozmowie kiedy firmy wejdą na realizacje inwestycji. Około 

połowy miesiąca czerwca na drogę Waśniów-Momina wejdzie firma PBI. Firma Fart, która 

wygrała przetarg na drogę. Dobruchna czy Kowalkowice – Czajęcice wejdzie również  

w miesiącu czerwcu, ale muszą najpierw dostać zgodę na wejście tej drogi w drogę 751  

- odbędzie się Konwentu wójtów, burmistrzów. Odbędzie się wybór nowych władz 

prawdopodobnie pod koniec tego miesiąca. Chcą podjąć uchwałę, która dałaby możliwość, 

sugerują to do strony nie tylko rządowej i Urzędu Marszałkowskiego itd. Składają kilka 

wniosków wspierających, tematykę rolnictwa związaną właśnie z wymarznięciami, dalsze 

procedowanie spraw, bo na razie nie wiadomo, jak będzie wyglądać proces jakby 

zadośćuczynienia spadkom cen, chociażby zbóż z tamtego roku. Przygotowują wszystkie 

sprawy, które mogą wejść do aplikowania o środki, które mogą być pierwszym rzucie 

adresowane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Środków. 

Przewodniczący podziękował Wójtowi za zreferowanie wydarzeń między sesjami  

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

LVII/410/2023 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2024 - 2028.  

Przewodniczący wyjaśnił, iż ten projekt uchwały był szczegółowo na spotkaniu przed 

sesją. Zgodnie z załącznikiem nr 3 wprowadzane są zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Waśniów na lata 2024-2028 i dotyczą 1. Zmniejszenia planowanych 

dochodów z tytułu środków. 1.1. Europejski Fundusz Społeczny na przedsięwzięcie pod 

tytułem Świetlice środowiskowe wsparciem dla rodzin w gminie Waśniów w 2024-2026 

dostosowanie kwot i lat do zawartej umowy. Punkt 1.2. Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na przedsięwzięcie pod tytułem Cyberbezpieczny Samorząd 



Gminy Waśniów 2023-2025 Dostosowanie kwot do zawartej umowy. Punkt 2. Zwiększenia 

planowanych dochodów. Zawarto umowę o dofinansowanie nr 2405630/24 na realizację 

programu Ciepłe Mieszkanie z WFOŚiGW w Kielcach. 3. W zakresie przedsięwzięć. 3.1. 

Wprowadza się zadanie pod tytułem Wykonanie planu ogólnego gminy Waśniów na 2024-

2025. Punkt 3.2. Wydłuża się do 2026 r. termin zadania pod tytułem Świetlice środowiskowe 

wsparciem dla rodzin w gminie Waśniów na lata 2024-2026 o wartości 1 mln 942 zł 876 gr 02. 

Zadanie finansowane ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w kwocie 1 mln 839 

294 tys. 24 gr. Wkład gminy 1 mln. 103 tys. 581, 78 gr. Zgodnie z podpisaną umową 

o dofinansowanie realizacja będzie przebiegała w latach i w kwotach. I tak, w 2024 r. 667 tys. 

87 zł 88 gr, w tym EFS 626 tys. 644 zł 40 gr, w tym własne pieniądze 41 tys. 163 zł 48 gr.  

W 2025 r. 826 tys. 541 75 zł, w tym z EFS 773 tys. 786 zł 20 gr, w tym własne 52 tys. 755 zł 

55 gr. W 2026 r. 448 tys. 526 zł 39 gr, w tym EFS 438 tys. 863 zł 64 gr, w tym pieniądze własne 

9 tys. 662 zł 75 gr.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos w tej sprawie? 

Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr LVII/410/2023 

Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Waśniów na lata 2024 - 2028.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za. 

  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2024 rok. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż ten punkt również był szczegółowo omawiany na spotkaniu 

przed sesją. Poprosił panią Skarbnik o krótkie przedstawienie tego projektu uchwały.  

Skarbnik Bogumiła Bugaj: Panie przewodniczący, szanowni radni, projekt uchwały został 

Państwu przedłożony. Oczywiście wiąże się on z projektem uchwały, który wcześniej Państwo 

przegłosowali w zakresie dochodów i wydatków związanych z zadaniami wieloletnimi, takimi 

jak świetlice środowiskowe i cyberbezpieczny samorząd oraz wprowadzono zadanie 

wieloletnie 

- Ogólny plan gminy, który zgodnie ze zmianą ustawy z 2023 r. musi być przygotowany  

i wejść w życie do końca 2025 r., a więc jest to zadanie dwuletnie. Na to zadanie 

zaproponowano w chwili obecnej 180 tys. zł, w tym 50 tys. na rok 2024 i 130 na 2025. 

Ostateczna wartość zostanie ustalona oczywiście po przeprowadzeniu postępowania, czyli 

zamówienia publicznego.; 

- zwiększa się po stronie dochodów i wydatków kwotę 96 tys. Są to środki na Czyste mieszkanie 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Kielcach. Zostały złożone 3 wnioski i są to wnioski złożone przez osoby fizyczne z osiedla 

w Mirogonowicach, ponieważ tylko na terenie naszej gminy są to takie bloki, które muszą mieć 

oddzielne systemy ogrzewania, czyli każda osoba ma swój system zasilania mieszkania  

w ciepło.  



- pozyskanie środków przez OSP w Garbaczu na samochód lekki 180 tys. pozyskali, 260 dotacji 

z budżetu gminy, a więc w takiej kwocie mieliśmy zabezpieczone 220, 40 tys. Dokładamy, 

żeby mogli zrealizować to zadanie.  

- dotacja 10 tys. dla Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu na realizację zadań związanych  

z obchodem Dnia Rodziny i Dnia Dziecka, które będzie realizowane przez 4 szkoły w naszej 

gminie, a więc Waśniów, Momina, Boleszyn i Nowy Skoszyn. Zadanie będzie realizowane 

również przez środki z Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

I myślę, że to są wszystkie takie równiejsze zmiany, które dotyczą nie tylko zadań rocznych, 

ale i zadań wieloletnich. I proszę o przyjęcie przedłożonego projektu. Dziękuję.  

Przewodniczący podziękował, zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos 

w sprawie niniejszego projektu uchwały? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Waśniów 

Przewodniczący wyjaśnił, iż ten projekt uchwały również omawiali szczegółowo na 

spotkaniu przed sesją. Zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń 

nie było. Przewodniczący wyjaśnił, iż pan Wójt stosunkiem pracy był związany do dnia 6 maja 

2024 zgodnie z obowiązującym kodeksem wyborczym. 7 kwietnia pan Wójt, uzyskał 

absolutorium mieszkańców gminy Waśniów za całą kadencję, nie za cały rok. Więc Rada 

uznała, iż nie będziemy ingerować i zmieniać uposażenia, Pan wójt otrzymuje uposażenie  

z zeszłej kadencji, z zeszłego roku bez żadnych zmian. Przewodniczący zapytał ponownie czy 

ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich 



Przewodniczący wyjaśnił, iż uchwała dotyczy delegata, który by nas reprezentował, nasze 

interesy gminy i różnych projektów, które są planowane na korzyść naszej gminy przez Urząd 

Gminy. Przewodniczący złożył wniosek aby na delegat nominować Pana kierownika do spraw 

technicznych Pana Sylwestra Grąkowskiego. Zapytał czy pan Sylwester wyraża zgodę? 

Kierownik wyraził zgodę. Przewodniczący zapytał czy są inne wnioski. Wniosków nie było, 

do zabrania głosu zgłosił się pan Wójt. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, to, co mówiliśmy, ale 

przypomnę tylko, że dla nas jest to dodatkowa ścieżka, dodatkowa droga, którą otrzymujemy 

dodatkowe środki dla samorządu. Tak jak powiedziałem, oprócz budżetu, ośrodków, które są 

dla każdej gminy, to mamy tutaj pewną preferencję gmin, które należą do Związku, które  

w grupie 11 gmin mamy zupełnie inną możliwość pozyskiwania środków zewnętrznych, czy 

to ramach programu regionalnego, czy to tych środków, które są adresowane w różnych 

sekwencjach dla różnych Związków i tak jak chociażby nasz. Reprezentujemy razem, do tej 

pory ta praca przynosiła efekt dla naszej gminy w postaci wielu inwestycji, chociażby tych 

placu zabaw, teraz świetlicy, teraz dróg dojazdowych do dróg popegeerowskich, gminnych  

i powiatowych również, bo idzie to przez ten jakby program. Dlatego że w myśl regulaminu  

i zapisów, które ujmują pracę naszego Związku obligatoryjnie wchodzi przedstawiciel  

w postaci wójta, burmistrza danej jednostki, no i oczywiście delegowany uchwałą rady 

przedstawiciel danej jednostki. W przypadku naszej, tak jak mówimy tutaj, jesteśmy za tym, 

aby Pan kierownik referatu technicznego Sylwek Grąkowski reprezentował nas tutaj razem, 

wspólnie. Myślę, że do tej pory ta praca przynosi efekty i myślę, że tak będzie dalej. Tak że 

bardzo serdecznie dziękuję i proszę o podjęcie tej uchwały.  

Przewodniczący zgodził się z panem Wójtem, że jest to najlepszy fachowiec, jeśli chodzi 

o tematy unijnych środków, które możemy pozyskać i to jest najbardziej odpowiednia 

kandydatura. Zapytał czy ktoś jeszcze z Pań i Panów chciał zabrać głos? Zgłosił się pan Radny 

Andrzej Ostatek 

Radny Andrzej Ostatek: Panie przewodniczący, Panie wójcie, Wysoka Rado, ja tutaj 

chciałem jeszcze odnośnie kandydatury Sylwestra Grąkowskiego. Uważam, że jest to 

odpowiednia osoba na tym stanowisku, będzie odpowiednia osoba. Ponieważ Sylwek, jak wójt 

wspomniał też jest kierownikiem referatu technicznego. I on się zajmuje wnioskami,  

a dyskusje które tam będą na Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na pewno będą owocować 

przy pisaniu wniosków dla rozwoju naszej gminy. Tak że jak najbardziej popieram tą 

kandydaturę tak samo. Dziękuję ślicznie.  

Przewodniczący podziękował. Zapytał czy ktoś jeszcze chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

ustalenie delegatem do Związku Gmin Gór Świętokrzyskich pana Sylwestra Grąkowskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 

 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad projektem uchwały odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 



  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

 

Przewodniczący dodał, iż Rada wierzy, że pan Grąkowski będzie dbał z całych sił  

o pieniądze na inwestycje gminne.  

Kierownik Referatu Technicznego Sylwester Grąkowski: Ślicznie dziękuję za zaufanie. 

Tutaj delegatem jestem już w sumie 5 lat, a ze związkiem współpracujemy od 2004 r., kiedy to 

rozpoczynaliśmy pierwszą inwestycję, kiedy budowaliśmy oczyszczalnię i kanalizację, więc 

już kilka lat minęło, więc postaram się tak to kontynuować, aby dalej było co najmniej dobrze. 

Dziękuję bardzo.  

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/276/2022 Rady 

Gminy w Waśniowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Waśniów na lata 2022-2025. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż tak jak omawiali na spotkaniu przed sesją, jest to preliminarz, 

który przeznacza na 5 podstawowych kategorii fundusze z tzw. kapslowego na wszelkiego 

rodzaju inicjatywy w sprawie przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. Tymi 

zagadnieniami na terenie gminy trudnią się dyrektorzy szkół, dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu, Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Pan wójt. 

Pieniadze są ujęte w preliminarzu, to jest tak jakby uchwała porządkowa. To nie są sztywne 

ramy, to elastyczne założenia, które można w sposób konieczny przesuwać w danym roku. 

Środki pozyskiwane z kapslowego, czyli z części dochodów od sprzedaży alkoholu. Docelowa 

kwota jest uzależniona od ilości sprzedanego alkoholu z pozwoleń na terenie gminy Waśniów. 

Uważa, że jest to czysto porządkowy projekt uchwały. Zapytał czy ktoś  

z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/276/2022 Rady Gminy 

w Waśniowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Waśniów na lata 2022-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 



Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Gminy Waśniów 

Przewodniczący wyjaśnił, iż punkt omawiali na spotkaniu. Zapytał czy ktoś z Pań  

i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłosił się Wójt. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Panie przewodniczący, szanowni Państwo, tak jak pani Milena 

to tłumaczyła przed sesją, jest to zmiana ustawy, która weszła w życie 24 września  

w tamtym roku, który zgodnie z zapisem ustawy z dniem 1 stycznia będą tracić wszystkie studia 

uwarunkowań i kierunków planowania przestrzennego, w związku z czym podejmujemy, to 

wyzwanie wprowadza w to miejsce nowa planowania przestrzennego w postaci właśnie planu 

ogólnego. I ten plan ogólny ma określić podział obszaru gminy na strefy planistyczne i tak 

dalej, i tak dalej. Przygotowaliśmy środki, zabezpieczyliśmy również działania, które ciążą na 

samorządzie. I oczywiście kolejnością jakby dalszą po tym planowaniu przestrzennym są już 

aspekty wykonania planu, urbanistycznego, planu ogólnego czy przestrzennego. Ale to jest 

zapis taki, który musimy przystąpić, wykonać, zrobić, abyśmy dążyli do tego, do tej daty 

granicznej 1 styczeń 2026.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych jeszcze chciał zabrać głos? 

Przewodniczący odczytał uzasadnienie do uchwały: Zgodnie z art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 27 

marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Rada Gminy w Waśniowie 

podejmuje uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego gminy. Granice 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego obejmują obszar całej gminy Waśniów zgodnie 

z art. 13A ust. 1 ustawy. Przystąpienie do sporządzenia planu ogólnego rozpoczyna procedurę 

planistyczną zgodnie z art. 13 I ustawy. Przystąpienie do sporządzenia planu ogólnego gminy 

podyktowane jest zmianą ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, która 

weszła w życie 24 września 2023 r. Zgodnie z tą zmianą 1 stycznia 2026 z mocy ustawy traci 

moc studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Ustawa 

wprowadza w jego miejsce nowy akt planowania przestrzennego w postaci planu ogólnego. 

Plan ogólny ma określić podział obszaru gminy na strefy planistyczne oraz wskazać gminie 

standardy urbanistyczne, w których szczegółowo zostaną określone profile funkcjonalne stref 

oraz wskaźniki urbanistyczne, takie jak maksymalna naziemna intensywność zabudowy, 

maksymalna wysokość zabudowy, maksymalny udział powierzchni zabudowy oraz minimalny 

udział powierzchni biologicznie czynnej. Plan ogólny będzie podstawą do sporządzenia planów 

miejscowych oraz decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. Plan ogólny 

będzie stanowił akt prawa miejscowego. W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Waśniów.  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  



 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z placów zabaw na 

terenie Gminy Waśniów  

Przewodniczący wyjaśnił, iż tak jak rozmawialiśmy na spotkaniu przed sesją, na terenie 

gminy działa kilka placów zabaw, ostatnio te najnowsze 4 oddane i jest to projekt uchwały 

porządkującej, regulującą zachowanie się i korzystanie z tych placów zabaw, aby nikt nie miał 

już żadnych wątpliwości co wolno, a czego nie wolno na tych placach zabaw. To jest dla 

porządku i zachowania stanu technicznego tych obiektów. Został opracowany regulamin placu 

zabaw. Ten regulamin będzie obowiązywał i będzie udostępniony na każdym placu zabaw, aby 

każdy mógł się z tym regulaminem zapoznać. Dodatkowo będzie dostępny na stronie BIP 

Urzędu Gminy. Przewodniczący zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? 

Nie było zgłoszeń. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenie 

Gminy Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

Przewodniczący dodał, iż z kierownikiem ds. technicznych ustalili, że na większości 

działają już monitoring kamery. Tam, gdzie nie ma, w najbliższej przyszłości będą 

zamontowane. Okazało się w praktyce, że nie wiadomo, co by tam robić, to jednak 

najskuteczniejsze są kamery, jeśli chodzi o dyscyplinowanie potencjalnych użytkowników, 

którzy by się chcieli nagannie zachowywać. Poza tym te urządzenia będą mogły służyć 

potencjalnie do ujawniania jakichś tam występków na tych placach. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Waśniów 

Przewodniczący wyjaśnił, iż ten projekt uchwały również omawiali na spotkaniu przed 

sesją Rady Gminy. Ten projekt uchwały jest niejako umocowaniem prawnym przepisów, które 

odgórnie nas obligują. Zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń 

nie było. Przewodniczący wyjaśnił, iż pani Kierownik Centrum Usług Wspólnych, pod które 

podlegają szkoły mówiła szczegółowo na tym spotkaniu przed sesją, przedstawiła podział 

środków na dofinansowanie form doskonalenia zawodowego dla nauczycieli na rok 2024. 

Ponownie zapytał czy ktoś chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej oraz określenie zakresu jej działania 

Przewodniczący wyjaśnił, iż na ostatniej sesji każdy z nowo wybranych radnych miał 

doręczoną deklarację, w której mógł zaznaczać w jakich komisjach chciałby pracować.  

W przestrzeni samorządu funkcjonuje 5 komisji: Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisja Budżetu, Komisja Oświaty i Komisja Samorządowa. Na 

podstawie tych deklaracji wszyscy Państwo przed sesją, zgodnie z obowiązującym statutem 5 

dni otrzymaliście listę, w której wszystkie deklaracje były ujęte. Deklaracje do każdej komisji 

zostały ujęte w sposób alfabetyczny, aby uniknąć sugerowania czegokolwiek. Dodatkowo 

Przewodniczący wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji są 

komisjami celowym i to nie są komisje stałe, natomiast komisjami stałymi są samorządowa 

budżetu i oświaty.  

Przewodniczący przeszedł do wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera: Zgodnie z deklaracjami i listą, którą 

mam udostępnioną jest 6 osób, które się zgłosiły. Do tej pory przez ostatnie kadencje, a jestem 

szóstą kadencję, zawsze komisje były w składzie 5-osobowym i w sumie nie widzę innej 

możliwości, ponieważ tak się utarło, iż gmina, Rada Gminy w Waśniowie i tak funkcjonuje w 

sumie jednolicie, to znaczy się, że komisje i tak są odbywane razem. To jest bardziej przejrzyste 

i bardziej dostępne. Jedynie 2 komisje działają odrębnie, czyli statutowo Komisja Rewizyjna 

działa odrębnie 2 razy do roku i Skarg i Wniosków w przypadku, kiedy takowe są 

rozpatrywane. Niemniej jednak te komisje mogą się też i częściej spotykać, tak samo jak 

pozostałe. Ale tak mówię ogólnie. Wnioskuję, aby tą komisje również zachować w liczbie 5-

osobowej i składam taki wniosek.  

Przewodniczący zapytał czy są chętni do zabrania głosu w tej sprawie? Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek aby Komisja Rewizyjna działała w składzie 

5-osobowym.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

ustalenia liczby osób wchodzących w skład Komisji rewizyjnej w liczbie 5 Radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, 

Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie, 15 głosów za. 

Z uwagi na to, iż pracę w Komisji zadeklarowało 6 osób, Rada w głosowaniu blokowym 

wybierze skład Komisji. Decydować będzie większość głosów. 

Deklarację do pracy w Komisji Rewizyjnej zgłosili: Adamski Patryk, Chojnacki Krzysztof, 

Ostatek Andrzej, Porębska Bożena, Surowiec Krzysztof, Wzorek Małgorzata.  

Przewodniczący wyjaśnił, iż przy każdym nazwisku znajdują się 3 warianty odpowiedzi: 

tak, nie, wstrzymuję się. Do każdego oddzielnie głosujemy, przykładając palec jak w zwykłym 

głosowaniu i na końcu po głosowaniu proszę wcisnąć: wyślij 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ADAMSKI PATRYK 

TAK: 14, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

CHOJNACKI KRZYSZTOF 

TAK: 14, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

OSTATEK ANDRZEJ 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

PORĘPSKA BOŻENA 

TAK: 2, NIE: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

SUROWIEC KRZYSZTOF 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

WZOREK MAŁGORZATA 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU 

0 

NIEOBECNI 

0 

Wyniki imienne: 

ADAMSKI PATRYK (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (NIE), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

CHOJNACKI KRZYSZTOF (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (NIE), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

OSTATEK ANDRZEJ (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), 

Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

PORĘPSKA BOŻENA (2) 

Patryk Adamski (NIE), Mirosław Chamera (NIE), Krzysztof Chojnacki (NIE), Paulina Cichoń 

(TAK), Janusz Jop (NIE), Marek Kaczmarski (NIE), Piotr Kwaśniak (NIE), Dariusz Nowak 

(NIE), Andrzej Ostatek (NIE), Mariusz Sala (NIE), Danuta Serwicka (NIE), Krzysztof 

Surowiec (NIE), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (NIE) 

SUROWIEC KRZYSZTOF (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), 

Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

WZOREK MAŁGORZATA (14) 



Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), 

Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Do pracy w Komisji Rewizyjnej zostali wybrani: Pan Adamski, Pan Chojnacki, Pan 

Ostatek, Pan Surowiec, Pani Małgorzata Wzorek.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwał i poddał ją pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

oraz określenie zakresu jej działania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy i poprosił Komisję Rewizyjną o wybranie 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji.  

Po przerwie przewodniczący odczytał protokół Komisji Rewizyjnej w sprawie wyboru 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Przewodniczącym Komisji 

Rewizyjnej został wybrany pan Andrzej Ostatek a Wiceprzewodniczącym Komisji pan 

Krzysztof Chojnacki. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz określenie zakresu jej działania 

Przewodniczący wyjaśnił, iż do pracy w tej komisji, zgodnie z deklaracjami zgłosili się: 

Cichoń Paulina, Jop Janusz, Kaczmarski Marek, Kwaśniak Piotr, Nowak Dariusz, Sala 

Mariusz.  

Przewodniczący złożył wniosek aby z uwagi na to, iż w zeszłym roku komisja działała w 

5-osobowym składzie, również składam wniosek, aby ta komisja działała w 5-osobowym 

składzie. Zapytał czy ktoś chciał złożyć inny wniosek lub zabrać głos? Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 

ustalenia liczby osób wchodzących w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w liczbie 5 

Radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  



Przewodniczący złożył wniosek w sprawie głosowania nad składem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji .  

Wyniki głosowania 

CICHOŃ PAULINA 

TAK: 3, NIE: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

JOP JANUSZ 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

KACZMARSKI MAREK 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

KWAŚNIAK PIOTR 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NOWAK DARIUSZ 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

SALA MARIUSZ 

TAK: 11, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

BRAK GŁOSU 

0 

NIEOBECNI 

0 

Wyniki imienne: 

CICHOŃ PAULINA (3) 

Patryk Adamski (NIE), Mirosław Chamera (NIE), Krzysztof Chojnacki (NIE), Paulina Cichoń 

(TAK), Janusz Jop (NIE), Marek Kaczmarski (NIE), Piotr Kwaśniak (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), 

Dariusz Nowak (NIE), Andrzej Ostatek (NIE), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (NIE), 

Danuta Serwicka (NIE), Krzysztof Surowiec (NIE), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata 

Wzorek (NIE) 

JOP JANUSZ (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), 

Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej Ostatek 

(TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), Krzysztof 

Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

KACZMARSKI MAREK (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), 

Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej Ostatek 

(TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), Krzysztof 

Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

KWAŚNIAK PIOTR (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), 

Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej Ostatek 

(TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), Krzysztof 

Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

NOWAK DARIUSZ (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), 

Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej Ostatek 

(TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), Krzysztof 

Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

SALA MARIUSZ (11) 



Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), 

Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), 

Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Mariusz Sala (TAK), 

Danuta Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (NIE), Małgorzata 

Wzorek (TAK) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostali wybrani: Jop Janusz, Kaczmarski 

Marek, Kwaśniak Piotr, Nowak Dariusz, Sala Mariusz.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, poinformował i błędzie pisarskim i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz określenie zakresu jej działania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, 

Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy i poprosił członków Komisji o wybór 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego.  

Po przerwie przewodniczący odczytał protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. Przewodniczącym Komisji został wybrany pan Mariusz Sala a 

Wiceprzewodniczącym Komisji pan Dariusz Nowak. 

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

budżetu i inwestycji oraz określenie zakresu jej działania 

Deklarację do pracy w Komisji Budżetu i Inwestycji złożyli: Cichoń Paulina, Janusz Jop, 

Ostatek Andrzej, Porębska Bożena, Sala Mariusz, Ślusarz Małgorzata, Wzorek Małgorzata. 

Przewodniczący złożył wniosek aby komisja pracowała w 5-osobowym składzie. Zapytał czy 

ktoś chciał zabrać głos w tej sprawie lub złożyć inny wniosek. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.   

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

ustalenie liczby radnych wchodzących w skład Komisji budżetu i inwestycji w liczbie 5 

Radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za. 



Ze względu na większą ilość chętnych Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  

w sprawie składu osobowego Komisji.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

składu osobowego Komisji budżetu i inwestycji .  

Wyniki głosowania 

CICHOŃ PAULINA 

TAK: 3, NIE: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

JOP JANUSZ 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

KACZMARSKI MAREK 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

KWAŚNIAK PIOTR 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NOWAK DARIUSZ 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

SALA MARIUSZ 

TAK: 11, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

BRAK GŁOSU 

0 

NIEOBECNI 

0 

Wyniki imienne: 

CICHOŃ PAULINA (15) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

JOP JANUSZ (14) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (NIE), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

OSTATEK ANDRZEJ (13) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr 

Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska 

(WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec 

(TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

PORĘPSKA BOŻENA (3) 

Patryk Adamski (NIE), Mirosław Chamera (NIE), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (NIE), 

Marek Kaczmarski (NIE), Piotr Kwaśniak (NIE), Dariusz Nowak (NIE), Andrzej Ostatek 

(NIE), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (NIE), Danuta Serwicka (NIE), Krzysztof 

Surowiec (NIE), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (NIE) 

SALA MARIUSZ (12) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), 

Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), 

Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka 



(TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (NIE), Małgorzata Wzorek (TAK) 

ŚLUSARZ MAŁGORZATA (3) 

Patryk Adamski (NIE), Mirosław Chamera (NIE), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (NIE), 

Marek Kaczmarski (NIE), Piotr Kwaśniak (NIE), Dariusz Nowak (NIE), Andrzej Ostatek 

(NIE), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (NIE), Danuta Serwicka (NIE), Krzysztof 

Surowiec (NIE), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (NIE) 

WZOREK MAŁGORZATA (13) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), 

Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej Ostatek 

(TAK), Bożena Porępska (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka 

(TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Do pracy w Komisji Budżetu i Inwestycji zostali wybrani: Cichoń Paulina, Jop Janusz, 

Ostatek Andrzej, Sala Mariusz, Wzorek Małgorzata.  

Przewodniczący zapytal czy ktoś z Pani panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji budżetu  

i inwestycji oraz określenie zakresu jej działania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy i poprosił członków Komisji o wybór 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego.  

Po przerwie przewodniczący odczytał protokół Komisji Budżetu i Inwestycji w sprawie 

wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji. 

Przewodniczącym Komisji została wybrana pani Małgorzata Wzorek a Wiceprzewodniczącym 

Komisji pan Janusz Jop. 

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

oświaty zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu oraz określenie zakresu jej działania 

Do pracy w Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej, Kultury i Sportu zgłosili się: 

Adamski Patryk, Kwaśniak Piotr, Nowak Dariusz, Porębska Bożena, Serwicka Danuta, Ślusarz 

Małgorzata. Przewodniczący tak jak w poprzednich projektach uchwały złożył wniosek, aby 

Komisja Oświaty funkcjonowała i pracowała w 5-osobowym składzie. Zapytał czy ktoś z Pań 

i Panów radnych chciał zabrać głos? Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

ustalenia liczby osób wchodzących w skład Komisji oświaty, zdrowia, pomocy społecznej, 

kultury i sportu w liczbie 5 Radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, 

Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek przyjęty jednogłośnie 15 głosów za.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie składu osobowego Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej, Kultury i Sportu.  

  

Głosowano w sprawie: 

składu osobowego Komisji oświaty zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu.  

Wyniki głosowania 

CICHOŃ PAULINA 

TAK: 15, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

JOP JANUSZ 

TAK: 14, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

OSTATEK ANDRZEJ 

TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

PORĘPSKA BOŻENA 

TAK: 3, NIE: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

SALA MARIUSZ 

TAK: 12, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ŚLUSARZ MAŁGORZATA 

TAK: 3, NIE: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

WZOREK MAŁGORZATA 

TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU 

0 

NIEOBECNI 

0 

Wyniki imienne: 

ADAMSKI PATRYK (13) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (NIE), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (NIE), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

KWAŚNIAK PIOTR (15) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

NOWAK DARIUSZ (15) 

Patryk Adamski (TAK), Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina 

Cichoń (TAK), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz 

Nowak (TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

PORĘPSKA BOŻENA (14) 

Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop 

(TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak (TAK), Andrzej 



Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta Serwicka (TAK), 

Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek (TAK) 

SERWICKA DANUTA (13) 

Mirosław Chamera (TAK), Krzysztof Chojnacki (TAK), Paulina Cichoń (WSTRZYMAŁ(A) 

SIĘ), Janusz Jop (TAK), Marek Kaczmarski (TAK), Piotr Kwaśniak (TAK), Dariusz Nowak 

(TAK), Andrzej Ostatek (TAK), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (TAK), Danuta 

Serwicka (TAK), Krzysztof Surowiec (TAK), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek 

(TAK) 

ŚLUSARZ MAŁGORZATA (3) 

Mirosław Chamera (NIE), Krzysztof Chojnacki (NIE), Paulina Cichoń (TAK), Janusz Jop 

(NIE), Marek Kaczmarski (NIE), Piotr Kwaśniak (NIE), Dariusz Nowak (NIE), Andrzej 

Ostatek (NIE), Bożena Porępska (TAK), Mariusz Sala (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Danuta 

Serwicka (NIE), Krzysztof Surowiec (NIE), Małgorzata Ślusarz (TAK), Małgorzata Wzorek 

(NIE) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Do pracy w Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej, Kultury i Sportu zostali wybrani: 

Adamski Patryk, Kwaśniak Piotr, Nowak Dariusz, Bożena Porębska, Serwicka Danuta.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji oświaty 

zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu oraz określenie zakresu jej działania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy i poprosił członków Komisji o wybór 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego.  

Po przerwie przewodniczący odczytał protokół Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej, Kultury i Sportu w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

Komisji. Przewodniczącym Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej, Kultury i Sportu 

został wybrany pan Piotr Kwaśniak a Wiceprzewodniczącym Komisji pan Dariusz Nowak. 

 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

samorządowej oraz określenie zakresu jej działania 

Deklarację do pracy w Komisji Samorządowej do spraw Rolnictwa, Ładu i Porządku 

Publicznego złożyli Chamera Mirosław, Chojnacki Krzysztof, Kaczmarski Marek, Surowiec 

Krzysztof, Ślusarz Małgorzata.  

Przewodniczący złożył wniosek aby Komisja obradowała w składzie 5-osobowym. Zapytał czy 

ktoś chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 



ustalenia liczby osób wchodzących w skład Komisji samorządowej w liczbie 5 Radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 15 głosów za.  

Przewodniczący wyjaśnił, iż z uwagi na to, iż zgodnie z deklaracjami i przed chwilą podjętą 

decyzją na 5 członków Komisji jest 5 zgłoszeń do pracy w niej i Rada będzie głosować od razu 

projekt uchwały.  Zapytał czy ktoś chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

samorządowej oraz określenie zakresu jej działania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przegłosowany jednogłośnie, 15 głosów za.  

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy i poprosił członków Komisji o wybór 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego.  

Po przerwie przewodniczący odczytał protokół Komisji Samorządowej ds. Rolnictwa, 

Ładu i Porządku Publicznego w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

Komisji. Przewodniczącym Komisji Samorządowej został wybrany pan Krzysztof Surowiec  

a Wiceprzewodniczącym Komisji pan Mirosław Chamera. 

Przewodniczący dodał iż Komisja Skarg i Wniosków i Komisja Rewizyjna działają 

celowo, czyli w przypadku, kiedy jest taka potrzeba. Ze swojej działalności ta komisja i tak 

składa protokół i sprawozdanie przed komisjami stałymi, czyli tymi pozostałymi i następnie 

przechodzą one do obradowania na sesji Rady Gminy. Do tej pory praktykowali tak, że 

wszystkie komisje tematyczne zbierały się razem przed każdą sesją i nie widzi powodów, aby 

to zmieniać. Będą się razem spotykać, wszystko będzie jawne i zgodnie z tym głosowaniem 

każdy z Radnych będzie mógł zabrać głos i przekazać to, co chciał przekazać.  

 

Ad. 19. Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Waśniów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż sprawozdanie było omawiane na spotkaniu przed sesją. 

Poprosił panią Sekretarz o skrótowe przekazanie co zawiera to sprawozdanie.  

Sekretarz Joanna Zajączkowska: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Panie wójcie, Pani 

skarbnik, szanowni Państwo, co roku podejmujemy uchwałę o współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na dany rok. Tak samo i w tym roku była taka uchwała podjęta i na rok 2023. 

W ślad za tym mamy obowiązek złożyć sprawozdanie z współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Cele i zadania tego programu mamy określone w uchwale. Głównym celem, 

który nas najbardziej interesuje, to jest współpraca o charakterze finansowym. W 2023 r. 



złożona została 1 oferta w trybie uproszczonym, a mianowicie złożył ją Stowarzyszenie 

Świętokrzyski Bank Żywności w Ostrowcu Świętokrzyskim na zadanie pod tytułem: 

Pozyskiwanie artykułów żywnościowych dla najuboższych mieszkańców gminy Waśniów.  

I środki przeznaczone na realizację tego zadania wynosiły 5 tys. zł i umowa na taką kwotę 

została podpisana. Zadanie zostało w 100% zrealizowane, z czego Świętokrzyski Bank 

Żywności złożył nam sprawozdanie. I zadanie to polegało na tym, a mianowicie, że 

pozyskiwaliśmy żywność i przekazywana ona była mieszkańcom gminy Waśniów, będącym w 

trudnej sytuacji żywnościowej, zapobiegała marnotrawstwu i niszczeniu żywności, 

przeciwdziałaniu problemom głodu i niedożywienia. W ramach tego zadania około 1700 osób, 

czyli mieszkańców naszej gminy, uzyskało pomoc, gdzie średnio na 1 osobę przypadało 9,3 kg 

żywności. Były to różne artykuły. Tam macie Państwo sprawozdaniu, to są powidła, makaron, 

mleko, konserwy, cukier, olej. Tak że zadanie zrealizowane, współpraca nasza jeszcze polega 

na tym, że również konsultujemy, spotykamy się, wspieramy organizacje działające na terenie 

naszej gminy. Są to jednostki straży, jest to schronisko św. Brata Alberta. Tak że wywiązaliśmy 

się w 100% z programu, który został przyjęty i proszę Państwa o przyjęcie tego sprawozdania. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący poddał pod przedstawione sprawozdanie pod głosowanie intencyjne.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Waśniów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Uważa, że jest bardzo prosty projekt  

i zrozumiały. Wyjaśnił, iż rozmawiali o nim na spotkaniu przed sesją. Zapytał czy ktoś z Pań  

i Panów radnych chciał zabrać głos? Zgłosił się pan Wójt.  

Wójt Krzysztof Gajewski: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, jeszcze raz mówię, że to 

jest kolejny temat, który analizowaliśmy wielokrotnie już wcześniej, w poprzedniej kadencji. 

Utrzymujemy tę formę. Wiemy, że dzisiaj stawki opłat za wodę z metra sześciennego. One nie 

są tak zróżnicowane, nie są tak cenowo chłonne jak stawki za utylizację 1 m3 ścieków. 

Wymiarem tutaj rozliczeniem jest ilość pobranej wody lub pomiar ścieków. I to jest temat, 

który jest niepodważalny. Natomiast wysokość cen za ścieki za metr sześcienny, jak również 

koszty z tym związane: utylizacja, przetwarzaniu, pompy, które przesyłają te ścieki dalej i tak 

dalej, to są koszty, które bardzo mocno poszły w górę z racji chociażby cen energii. W związku 

z czym jest to następny taki temat, który łagodzi skutki dla mieszkańców. To co mówiliśmy 

stawki podatku od nieruchomości, podatek od podatku rolnego, który jest mniej więcej połowie 

środków maksymalnych. I kolejny temat, że nie mamy podatku od mieszkań i tutaj, że tak 

powiem, bardzo mocno też ingerujemy, obniżając, że tak powiem, w znaczny sposób 

odpłatność mieszkańców od 1 m. sześciennego ścieków z instalacji oczywiście zbiorczych. 



Myślę, że to jest ta propozycja, którą przyjęliśmy daje w ten sposób tym mieszkańcom 

miejscowości: Mirogonowice, Waśniów, Strupice, część Śnieżkowic, Piotrów, część 

Zajączkowic Że te opłaty są redukowane, że tak powiem, dopłatą z budżetu gminy. Oczywiście 

ustalając te stawki, o którym Pan przewodniczący czytał. Ja myślę, że tu podchodzimy z pewną 

odpowiedzialnością i zrozumieniem, jeżeli chodzi o obciążenia mieszkańców. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów za.  

 

Ad. 21. Sprawy różne. 

Przewodniczący poprosił o zabieranie głosu. Zgłosił się pan Wójt 

Wójt Krzysztof Gajewski: Panie przewodniczący, szanowni Państwo, mamy też taką 

informację, która dotarła do nas, dociera do nas teraz. Informacja o tym, że Państwo 

otrzymaliście zaproszenie na to spotkanie, które będzie 23. Jeżeli Państwo mają tylko taką 

sposobność, to zaproszenie kierujemy do sołtysów, do radnych, do wszystkich instytucji typu 

koła gospodyń wiejskich, instytucji również ochrony pożarowej, strażaków, bo tu są różne 

możliwe formy środków i budowania tzw. programu, który może dać nam efektywność 

pozyskania środków. Jakie by one nie były, ale to wyzwala, że tak powiem, pewne informacje. 

Będę też prosił Państwa, jak już przejdziemy tę procedurę zamówienia i zapytania, jeżeli chodzi 

o udział w samym działaniu, tutaj mówię o planowaniu przestrzennym, czyli o tym na tym 

dokumencie, gdzie będziemy musieli pracować. Myślę, że przyjdzie na to czas. Również dzisiaj 

mamy też komunikat zarządzania kryzysowego, ale i hydrologicznego, bo widzimy, co się 

dzieje w tych zjawiskach. Wszystkie straże pożarne od nas są postawione w stan gotowości, 

mają przygotowane wszystkie paliwo na ful, inne rzeczy pompy, sprawność pomp i tak dalej,  

i tak dalej. Oby, odpukać, nic takiego nie było ani u nas, ani gdziekolwiek indziej. Ale mamy 

przykłady wczorajszej informacji dzisiejszej, też z Gniezna, z Wałbrzycha, z miejscowości 

mniej położonych górskich, gdzie nadmierne opady, gwałtowne burze gradowa i deszcze itd. 

spowodowały bardzo duże utrudnienia, podlania, podtopienia, zatopienia pewnych posesji  

i pojazdów itd. I taki komunikat mamy tutaj. Oczywiście jest to informacja taka na 70%, nie 

wiadomo gdzie ona może zafunkcjonować, ale mamy to przestrzeganie przed tym opadami 

burzowymi szczególnie, które mają bardzo niebezpieczny charakter, krótkotrwałe są bardzo, 

bardzo intensywne. Dlatego mówię, że stan gotowości postawiliśmy tutaj również jednostki, 

również samorząd. Podjęliśmy te działania, gdzie na tych większych przepustach, na drogach 

itd. wszystkie te polecenia dostały służby od nas, odmulenia przepusty, mosty, tam, gdzie może 

dochodzić do jakiś tam takiego gwałtownej zlewy, po prostu, żeby to było drożne. No  

i oczywiście tam gdzie budują, robią itd., również mają tutaj te informacje, aby te budynki  

i obiekty, które są budowane czy remontowane również mieli możliwość przewidywalną jeżeli 

chodzi o skutki. To taka informacja bardzo ogólna, ale ona przyszła z alertem do wszystkich 

samorządów. Oby nigdzie takiego szczęścia nie było, ale w razie czego na zimne trzeba 



dmuchać. To tak dla pełnej informacji. Dziękuję bardzo. Aha, jeszcze dodam jedną informację, 

przepraszam. Ważna, istotna. Tak jak już od lat wykonujemy i robimy właśnie ferie dla dzieci 

jest podpisane przeze mnie rozporządzenie zarządzenie, że od 8 do 12 pierwszy tydzień i drugi 

tydzień robimy od 15 do 19, czyli pierwszy tydzień dla grupy młodszej, drugi dla grupy starszej. 

Półkolonie robimy od godz. 8:00 do 16:00 te zajęcia wyjazdowe z wycieczkami, z basenami,  

z częścią rekreacyjną, organizujemy dla tych chętnych osób. Zarządzenie jest podpisane, 

będziemy tak robić, żeby również nauczyciele z naszych szkół obsługiwali, że tak powiem, cały 

ten potencjał, że tak powiem, osobowy naszych dzieci i młodzieży. Tak że tak, zaczynamy, tak 

wykonujemy. Informuję też, że była akcja KRUS-u , dzieci rolników, którzy posiadają 

gospodarstwa rolne mogli składać jeszcze chyba do 30 maja jest możliwość chyba składania na 

wyjazdy dla dzieci na kolonie organizowane przez Kasę Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego. Wiem, że co roku od nas jeździ taka grupa od 20 do 30 osób. Oczywiście tam są 

dłuższe okresy wyjazdowe. To są turnusy albo w górach, albo nad morzem. To tak dla 

informacji. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący podziękował, zapytał czy ktoś jeszcze chciał zabrać głos?  

Wójt Krzysztof Gajewski: Jak wiemy trwa wykaszanie rowów jak co roku. Zawsze jest 

problem z kolejnością na której części gminy. Przeważnie drogi powiatowe mają być 

kosztowne, z tego co wiem, to z uwagi na obchody świąt Zielonych Świątek na tej części od 

Góry Witosławskiej były wykonywane koszenia. Teraz sprzęt będzie przejeżdżał na północno-

zachodnią część gminy i tu będzie dalej wykonywane koszenia rowów. Dziękuję również za 

podjęcie uchwały co do mojej osoby. Nie muszę chyba tutaj deklarować, bo doskonale wiecie, 

że taką misję przyświeca mi praca na rzecz mieszkańców tej gminy. Myślę, że dla dobra, 

wspólnego dobra będziemy wszystko robić, to co będę mógł swoje strony, ze swoim 

doświadczeniem wykorzystać, cały ten potencjał. Jeszcze raz serdecznie dziękuję, Panie 

przewodniczący.  

Przewodniczący podziękował za zabranie głosu. 

 

Ad. 22. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji a następnie 

zamknął drugie posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. 

  

 

Przygotowała :                   Przewodniczył: 

 

 Anna Dudek           Mirosław Chamera  

 

 

 


